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RSS.0002.71.2023 

Protokół Nr LXXI/23 
z 71. sesji Rady Miejskiej w Sobótce w dniu 26 października 2023 roku 

        

               Na podstawie art. 20 ust.1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 
gminnym (Dz.U. z 2023 r. poz. 40 z późn.zm.) 71. sesję Rady Miejskiej w Sobótce 
otworzyła Przewodnicząca Rady Hanna Piwowarska. 
W sesji na 15 radnych uczestniczyło 13-u. Radni nieobecni: Aleksander Łężniak  
i Ryszard Saltarski. 
 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 
- Burmistrz MiG – Mirosław Jarosz, 
- Skarbnik MiG – Magdalena Sączawa, 
- Sekretarz MiG – Violetta Gaworczyk 
oraz kierownicy referatów UMiG i zaproszeni goście. 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska powitała wszystkie zebrane 
na sesji osoby. Następnie przedstawiła porządek obrad sesji i złożyła wniosek 
formalny o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 
rozpatrzenia skargi na Burmistrza MiG Sobótka. Dodała, że skarga ta została 
rozpatrzona przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji już po zwołaniu sesji dlatego 
nie została ujęta w porządku obrad.  
 

Zarządzono głosowanie nad złożonym wnioskiem formalnym. 
Głosów „za” 13, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecnych” 2 
 

Porządek obrad 71. sesji po dokonanej zmianie przedstawiał się następująco:  
 

1. Otwarcie sesji. 

2. Zatwierdzenie protokołu z sesji w dniu 27 września 2023 r. 

3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza MiG Sobótka w okresie od 18 

września do 13 października 2023 r. 

4. Informacja z analizy oświadczeń majątkowych. 
5. Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Sobótka na lata 2023-2035. 

6. Uchwała w sprawie zmiany budżetu gminy Sobótka na 2023 r.  

7. Uchwała w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu gotówkowego. 

8. Uchwała w sprawie utworzenia Rady Seniorów Gminy Sobótka. 

9. Uchwała w sprawie nadania nazwy skweru w miejscowości Sobótka. 

10. Uchwała w sprawie zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Sobótka. 

11. Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości. 

12. Uchwała w sprawie opłaty miejscowej. 

13. Uchwała w sprawie opłaty targowej. 
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14. Uchwała w sprawie wyboru metod ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz stawek tych opłat. 

15. Uchwała w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi w przypadku nieruchomości, na której znajduje się 

domek letniskowy, lub innej nieruchomości wykorzystywanej na cele 

rekreacyjno-wypoczynkowe. 

16. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 5 października 2023 roku na 

Burmistrza MiG Sobótka.  

17. Wolne wnioski i informacje. 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska poinformowała, że  
w ubiegłym tygodniu pożegnaliśmy Honorowego Obywatela Gminy Sobótka, 
Radnego pięciu kadencji Pana Alojzego Megę. Poprosiła wszystkich o powstanie,  
aby minutą ciszy uczcić jego pamięć. Dodała, że Radni poprosili o zamówienie 
mszy w intencji Pana Alojzego i zostanie ona odprawiona 7 listopada 2023 r.  
o godz. 17:00 w Rogowie Sobóckim. 
 

Ad. 2 

Uwag do protokołu z sesji nie wniesiono i Rada w głosowaniu (13 głosów „za”, 
„przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecnych” 2) zatwierdziła protokół z sesji  
z dnia 27 września 2023 r.  
 

Ad. 3 
Radny Grzegorz Chrzan powiedział, że w sprawozdaniu Burmistrza jest zawarta 
informacja dotycząca budowy oświetlenia w Garncarsku oraz w miejscowości 
Stary Zamek. Zapytał, kiedy to oświetlenie zostanie wykonane w miejscowości 
Garncarsko? Dodał, że od kilku lat mają środki na to zadanie, od wiosny jest już 
pozwolenie, teren jest rozkopany, a zadanie nie jest realizowane. Zapytał dlaczego 
to zadanie tak się ciągnie? 
Pan Jakub Zawada odpowiedział, że gmina nie rozpoczęła jeszcze żadnych prac 
budowlanych w związku z tym wykopy o których mówi Radny nie są związane  
z pracami oświetleniowymi. Poinformował, że w ostatnim czasie ogłosili przetarg 
na budowę oświetlenia w Garncarsku, ale niestety najniższa kwota ofertowa 
przekroczyła możliwości budżetowe i przetarg został unieważniony. Dodał, że  
w chwili obecnej pracują nad ogłoszeniem nowego przetargu, ponieważ chcieliby 
zrealizować to zadanie jeszcze w tym roku (jeśli się to nie uda zadanie zostanie 
przełożone na początek przyszłego roku).  
 

Ad. 4 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska przedstawiła informację  
z analizy oświadczeń majątkowych złożonych na jej ręce przez Radnych. 
Pani Violetta Gaworczyk Sekretarz MiG przedstawiła informację z analizy 
oświadczeń majątkowych złożonych na ręce Burmistrza MiG. 
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Ad.5 
Pani Magdalena Sączawa Skarbnik MiG przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sobótka na lata 2023-2035 wraz 
z objaśnieniami do zmian.  
Radna Edyta Hajdamowicz poinformowała, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza  
i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada Uchwałę  
Nr LXXI/569/23 podjęła. 
Głosów „za” 11, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 2, „nieobecnych” 2 
 

Ad. 6 
Pani Magdalena Sączawa Skarbnik MiG przedstawiła projekt uchwały  
w sprawie zmiany budżetu Gminy Sobótka na 2023 rok wraz z uzasadnieniem do 
uchwały.  
Radna Danuta Szczęch-Drozd poinformowała, że Komisja Spraw Obywatelskich 
pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały, jeżeli chodzi o zadania 
będące w gestii komisji. 
Radna Irena Gajewska poinformowała, że Komisja Zdrowia, Oświaty, Kultury  
i Sportu pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
Radna Edyta Hajdamowicz poinformowała, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza  
i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada Uchwałę  
Nr LXXI/570/23 podjęła. 
Głosów „za” 11, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 2, „nieobecnych” 2 
 

Ad. 7 
Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu gotówkowego 
wraz z uzasadnieniem do uchwały przedstawiła Pani Magdalena Sączawa 
Skarbnik MiG.  
Radna Edyta Hajdamowicz poinformowała, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza  
i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
Radna Irena Gajewska poinformowała, że Komisja Zdrowia, Oświaty, Kultury  
i Sportu pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada Uchwałę  
Nr LXXI/571/23 podjęła. 
Głosów „za” 11, „przeciw” 2, „wstrzymało się” 0, „nieobecnych” 2 
 

Ad. 8 
Projekt uchwały w sprawie utworzenia Rady Seniorów Gminy Sobótka wraz 
z uzasadnieniem do uchwały przedstawiła Pani Violetta Gaworczyk Sekretarz 
MiG. 
Radna Danuta Szczęch-Drozd poinformowała, że Komisja Spraw Obywatelskich 
pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska powiedziała, że bardzo się 
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cieszy z tego, że powstał taki projekt uchwały i że od najbliższej kadencji Rady 
Miejskiej będzie działała również Rada Seniorów. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada Uchwałę  
Nr LXXI/572/23 podjęła. 
Głosów „za” 13, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecnych” 2 
 

Ad. 9 
Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy skweru w miejscowości Sobótka (Skwer 
Niepodległości) wraz z uzasadnieniem do uchwały przedstawiła Pani Bożena 
Frass. 
Radna Danuta Szczęch-Drozd poinformowała, że Komisja Spraw Obywatelskich 
pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada Uchwałę  
Nr LXXI/573/23 podjęła. 
Głosów „za” 13, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecnych” 2 
 

Ad. 10 
Projekt uchwały w sprawie zmiany studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy Sobótka wraz z uzasadnieniem do 
uchwały przedstawiła Pani Bożena Frass. 
Radna Danuta Szczęch-Drozd poinformowała, że Komisja Spraw Obywatelskich 
pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
Radna Edyta Hajdamowicz poinformowała, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza  
i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Lidia Sączawa powiedziała, że po raz kolejny chciała upewnić mieszkańców 
Kunowa, że złoże zostało jedynie ujawnione w studium, a nie jest to wyrażenie 
zgody przez gminę na otwarcie kopalni. 
Pani Bożena Frass dodała, że zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa mamy 
obowiązek ujawnienia złoża w studium.  
Radna Danuta Szczęch-Drozd poinformowała, że bardzo dobrze, że dzisiaj 
podejmowana jest uchwała w sprawie zmiany studium, ponieważ jest to 
dokument pozwalający później na sporządzanie zmian w mpzp, a to one są 
najważniejsze dla mieszkańców.  
Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska przypomniała, że tak jak 
powiedziano na posiedzeniu komisji w związku ze zmianą przepisów prawa 
studium będzie obowiązywało jedynie do końca 2025 r. Zaznaczyła, że studium 
nie jest aktem prawa miejscowego, a jedynie wyznacza kierunki rozwoju, które 
muszą zostać uwzględnione przy zmianach mpzp. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada Uchwałę  
Nr LXXI/574/23 podjęła. 
Głosów „za” 12, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 1, „nieobecnych” 2 
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Ad. 11 
Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 
nieruchomości wraz z uzasadnieniem do uchwały przedstawił Pan Tomasz Miela. 
Dodał, że niepodnoszenie stawek podatku to utrata dochodu dla gminy, która 
również może skutkować obniżeniem subwencji. Poinformował, że zgodnie  
z komunikatem Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego nastąpił wzrost górnych 
stawek podatkowych o 15%. Zaznaczył, że stawki podatku od nieruchomości 
mogłyby zostać podniesione w naszej gminie na 2024 rok o 16,8% ze względu na 
to, że w obecnym roku nie wprowadzono stawek maksymalnych. Poinformował, 
że aby nie obciążać zbytnio mieszkańców stawki na rok 2024 zostały podniesione 
o 10%. 
Radna Danuta Szczęch-Drozd poinformowała, że Komisja Spraw Obywatelskich 
pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
Radna Edyta Hajdamowicz poinformowała, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza  
i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Grzegorz Chrzan powiedział, że kilku radnych zagłosuje przeciw 
podniesieniu podatków, ponieważ jest to już kolejny rok, gdy podwyżka wynosi 
10%. Zaznaczył, że nie wszyscy dostają podwyżki rzędu 10%, bo są np. 
gospodarstwa rolne, które w tym roku ucierpiały z powodu tanich zbóż, a mają 
duże nieruchomości za które muszą płacić olbrzymie podatki. Zwracając się do 
Burmistrza powiedział, że urząd zatrudnia mnóstwo pracowników, są pracownicy 
naszych jednostek budżetowych i z tego co mu wiadomo to Ci pracownicy nie 
otrzymali podwyżek od kilku lat. Zapytał jaka to jest gospodarność? Podkreślił, że 
nie podoba mu się ta sytuacja.  
Pan Tomasz Miela powiedział, że zostały przeprowadzone symulacje i np. 
przykładowe mieszkanie 50m2 posiadające również udział w gruncie to roczny 
wzrost o około 8 zł, przykładowe mieszkanie z komórką to wzrost o około 20 zł 
rocznie, a przykładowy dom to wzrost o około 75 zł rocznie.  
Radny Grzegorz Chrzan powiedział, że są firmy, które posiadają ogromne 
powierzchnie, budynki oraz budowle i w ich przypadku te wzrosty są ogromne. 
Radna Danuta Szczęch-Drozd powiedziała, że na posiedzeniu Komisji Spraw 
Obywatelskich brali pod uwagę różne symulacje i pozytywnie zaopiniowali 
podwyżkę rzędu 10%. Poprosiła kierownika, aby poinformował ile środków 
wpłynie do budżetu, jeżeli ta podwyżka zostanie wprowadzona. Przypomniała, że 
jesteśmy w trakcie realizacji wielu inwestycji i wiele zadań jeszcze przed nami.  
Pan Tomasz Miela poinformował, że będzie to o około 753 tys. zł więcej wpływów 
do budżetu.  
Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska dodała, że gdyby 
zdecydowano się na wprowadzenie stawek maksymalnych to wpływy do budżetu 
zwiększyłyby się o około 1.395.148 zł, ale w trakcie dyskusji zdecydowali, że 
stawki maksymalne nie zostaną wprowadzone.  
Radna Lidia Sączawa poprosiła, aby jeszcze raz wskazano na skutki, jakie niesie za 
sobą niewprowadzenie stawek maksymalnych. 
Pan Tomasz Miela poinformował, że niewprowadzenie stawek maksymalnych 
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skutkuje tym, że oprócz tego, że tracimy część dochodów możemy mieć jeszcze 
obniżoną subwencję.  
Radna Lidia Sączawa poinformowała, że na komisji zostało też powiedziane, że 
nie podnosimy w ogóle opłat za środki transportu. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska powiedziała, że fajnie byłoby 
powiedzieć w roku wyborczym, że nie podnosimy w ogóle podatków, ale jesteśmy 
również odpowiedzialni za funkcjonowanie gminy i realizację zaplanowanych 
zadań.  
 

Dalszych uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada Uchwałę  
Nr LXXI/575/23 podjęła. 
Głosów „za” 12, „przeciw” 1, „wstrzymało się” 0, „nieobecnych” 2 
 

Ad. 12 
Projekt uchwały w sprawie opłaty miejscowej wraz z uzasadnieniem do uchwały 
przedstawił Pan Tomasz Miela. 
Radna Danuta Szczęch-Drozd poinformowała, że Komisja Spraw Obywatelskich 
pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
Radna Edyta Hajdamowicz poinformowała, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza  
i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada Uchwałę  
Nr LXXI/576/23 podjęła. 
Głosów „za” 12, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 1, „nieobecnych” 2 
 

Ad. 13 
Projekt uchwały w sprawie opłaty targowej wraz z uzasadnieniem do uchwały 
przedstawił Pan Tomasz Miela. Dodał, że ze względu na rosnące koszty 
utrzymania targowiska proponowany jest wzrost obowiązujących obecnie stawek 
o 1 zł.  
Radna Danuta Szczęch-Drozd poinformowała, że Komisja Spraw Obywatelskich 
pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
Radna Edyta Hajdamowicz poinformowała, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza  
i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Grzegorz Chrzan zwracając się do dyrektora ZGKiM „Ślęża” zapytał, czy ta 
podwyżka zagwarantuje płynność finansową obsługi tego targowiska? 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska przypomniała, że na komisji 
już mówiono, że są nowe zasady rozliczania kosztów utrzymania targowiska  
i obecnie odbywają się one na podstawie rzeczywiście poniesionych kosztów.   
Pan Grzegorz Białczak Dyrektor ZGKiM „Ślęża” odpowiedział, że wszystko będzie 
zależało od tego jak będą wyglądały rozliczenia kolejnych okresów, ponieważ 
ciężko określić przyszły dochód. Przypomniał, że od miesiąca września funkcjonuje 
rozliczenie o którym wspomniała Przewodnicząca na podstawie rzeczywiście 
poniesionych kosztów. Podkreślił, że okres jesienno-zimowy nie jest korzystnym 
okresem, jeżeli chodzi o poziom osiąganych dochodów. Zaznaczył, że 
obowiązujące obecnie zasady są zdrowo-rozsądkowe i nie powinny narażać 
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zakładu na stratę.  
Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska podkreśliła, że przedstawiona 
uchwała w żaden sposób nie zmienia przywilejów naszych lokalnych rolników, 
którzy mogą handlować płodami rolnymi, w wyznaczonych miejscach,  
w określone dni tygodnia.  
 

Dalszych uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada Uchwałę  
Nr LXXI/577/23 podjęła. 
Głosów „za” 12, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 1, „nieobecnych” 2 
 

Ad. 14 
Projekt uchwały w sprawie wyboru metod ustalenia opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi oraz stawek tych opłat wraz z uzasadnieniem do uchwały 
przedstawił Pan Tomasz Miela. Dodał, że proponowany jest wzrost opłaty o 3 zł 
od osoby zarówno na terenach miejskich jak i terenach wiejskich (po podwyżce  
w mieście będzie to stawka 39 zł, a na wsi 36 zł). Poinformował, że stawka 
maksymalna na przyszły rok to 44,99 zł.  
Radna Danuta Szczęch-Drozd poinformowała, że Komisja Spraw Obywatelskich 
pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
Radna Edyta Hajdamowicz poinformowała, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza  
i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska podkreśliła, że w gminie 
Sobótka nie mamy wysypiska śmieci i nasze śmieci po posortowaniu przewożone 
są dalej. Dodała, że był czas, gdy odpady z segregacji można było sprzedać,  
a w chwili obecnej trzeba jeszcze zapłacić za ich odbiór. Poinformowała, że nawet 
jeżeli po podwyżce wszystkie opłaty spłyną do gminy w 100% to i tak gmina 
będzie musiała dopłacić do tego systemu co najmniej 1.300.000 zł. 
 

Dalszych uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada Uchwałę  
Nr LXXI/578/23 podjęła. 
Głosów „za” 12, „przeciw” 1, „wstrzymało się” 0, „nieobecnych” 2 
 

Ad. 15 
Projekt uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi w przypadku nieruchomości, na której znajduje się 
domek letniskowy, lub innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-
wypoczynkowe wraz z uzasadnieniem do uchwały przedstawił Pan Tomasz Miela. 
Dodał, że proponowane jest wprowadzenie stawki maksymalnej. 
Radna Danuta Szczęch-Drozd poinformowała, że Komisja Spraw Obywatelskich 
pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
Radna Edyta Hajdamowicz poinformowała, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza  
i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada Uchwałę  
Nr LXXI/579/23 podjęła. 
Głosów „za” 12, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 1, „nieobecnych” 2 
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Ad. 16 
Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 5 października 2023 roku na 
Burmistrza MiG Sobótka przedstawił Pan Marek Juraszek Przewodniczący Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada Uchwałę  
Nr LXXI/580/23 podjęła. 
Głosów „za” 11, „przeciw” 2, „wstrzymało się” 0, „nieobecnych” 2 
 

Ad. 17 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska przypomniała terminy 
najbliższych posiedzeń komisji. Dodała, że jeżeli ktoś chciałby przysłuchiwać się 
treści tych obrad to proszony jest o zgłoszenie tego faktu do Biura Rady. Dodała, że 
w żaden sposób nie zwalnia to z obowiązku uczestnictwa osobistego osób do tego 
zobowiązanych. 
Radna Irena Gajewska poprosiła sołtysów obecnych na sali o podniesienie ręki. 
Podziękowała sołtysom, którzy uczestniczą w obradach. Dodała, że przykre jest 
jednak to, że w tak małej liczbie. Zaprosiła do udziału w drugiej edycji konkursu 
dotyczącego dekoracji świątecznych w ogródkach i przedogródkach.  
Poinformowała, że w dniu dzisiejszym na FB aktywnych mieszkańców Osiedla 
Poetów, którzy obrali nazwę „A po co?” ukaże się szczegółowa informacja na 
temat tego konkursu.  
Burmistrz MiG Mirosław Jarosz złożył podziękowania dla Radnych za dzisiejsze 
głosowanie, które nie było łatwym głosowaniem, ale odpowiedzialność polega na 
tym, że trzeba umieć podejmować także trudne decyzje. Poinformował, że  
w przyszłym roku będziemy chcieli uruchomić dodatkowy pociąg (200 tys. zł) oraz 
wystąpiliśmy do programu „Rozświetlamy Polskę” o kwotę 2.700.000 zł  
i potrzebny będzie wkład własny. Zaznaczył, że odpowiedzialność polega na tym, 
że musimy zabezpieczyć ten wkład własny. Powiedział, że bardzo chciałby 
powiedzieć mieszkańcom, że mamy taką sytuację, że nie musimy podnosić 
żadnych podatków i opłat, ale w chwili obecnej chyba nie ma takiego samorządu 
w Polsce. Zaprosił wszystkich na uroczyste obchody Święta Niepodległości w dniu 
11 listopada. Następnie podziękował za tak liczny udział mieszkańców w ostatnich 
wyborach. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska poprosiła o szerokie 
rozpropagowanie informacji o uroczystych obchodach Święta Niepodległości  
w szkołach. Dodała, że zazwyczaj przyjeżdżają ze szkół delegacje ze sztandarami, 
ale bardzo żałuje, że tak nieliczna jest grupa rodziców wraz ze swoimi dziećmi.  
Podkreśliła, że jest to najlepsza lekcja patriotyzmu jaką mogą przekazać swoim 
dzieciom.  
 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca Rady podziękowała za 
uczestnictwo i zamknęła 71. sesję Rady Miejskiej w Sobótce. 
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Sesja trwała w godz. od 10:00 do 11:55 i odbyła się w Regionalnym Centrum 
Kultury Słowiańskiej, ul. F.Chopina 25, Sobótka. 
 

Imienne wykazy głosowań Radnych stanowią załącznik do protokołu. 
 
 
 
 

Protokołowała                                                        Przewodnicząca Rady Miejskiej 
Agata Rekść                                                                           w Sobótce 

                                                                                           Hanna Piwowarska 



71. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Zmiana porządku obrad (dodanie punktu dotyczącego rozpatrzenia skargi na Burmistrza MiG Sobótka)

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2023-10-26 10:08:15

PRZYJETO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. BEZWZGLĘDNA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 13

LICZBA OBECNYCH 13 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 2 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan za

2 Iwona Czyż za

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek za

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak nieobecny

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski nieobecny

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



71. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Zatwierdzenie protokołu z sesji w dniu 27 września 2023 r.

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2023-10-26 10:10:51

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 13

LICZBA OBECNYCH 13 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 2 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan za

2 Iwona Czyż za

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek za

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak nieobecny

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski nieobecny

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



71. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sobótka na lata 2023-2035.

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2023-10-26 10:25:08

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 11

LICZBA OBECNYCH 13 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 2 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 2

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan wstrzymał się

2 Iwona Czyż za

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek wstrzymał się

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak nieobecny

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski nieobecny

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



71. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Uchwała w sprawie zmiany budżetu gminy Sobótka na 2023 r.

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2023-10-26 10:35:45

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 11

LICZBA OBECNYCH 13 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 2 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 2

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan wstrzymał się

2 Iwona Czyż za

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek wstrzymał się

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak nieobecny

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski nieobecny

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



71. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Uchwała w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu gotówkowego.

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2023-10-26 10:39:30

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 11

LICZBA OBECNYCH 13 GŁOSY PRZECIW 2

LICZBA NIEOBECNYCH 2 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan przeciw

2 Iwona Czyż za

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek przeciw

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak nieobecny

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski nieobecny

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



71. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Uchwała w sprawie utworzenia Rady Seniorów Gminy Sobótka.

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2023-10-26 10:47:05

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 13

LICZBA OBECNYCH 13 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 2 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan za

2 Iwona Czyż za

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek za

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak nieobecny

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski nieobecny

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



71. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Uchwała w sprawie nadania nazwy skweru w miejscowości Sobótka.

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2023-10-26 10:50:03

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 13

LICZBA OBECNYCH 13 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 2 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan za

2 Iwona Czyż za

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek za

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak nieobecny

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski nieobecny

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



71. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Uchwała w sprawie zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Sobótka.

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2023-10-26 10:58:35

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 12

LICZBA OBECNYCH 13 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 2 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 1

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan za

2 Iwona Czyż za

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek wstrzymał się

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak nieobecny

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski nieobecny

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



71. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2023-10-26 11:13:55

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 12

LICZBA OBECNYCH 13 GŁOSY PRZECIW 1

LICZBA NIEOBECNYCH 2 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan za

2 Iwona Czyż za

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek przeciw

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak nieobecny

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski nieobecny

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



71. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Uchwała w sprawie opłaty miejscowej.

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2023-10-26 11:20:18

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 12

LICZBA OBECNYCH 13 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 2 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 1

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan za

2 Iwona Czyż za

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek wstrzymał się

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak nieobecny

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski nieobecny

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



71. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Uchwała w sprawie opłaty targowej.

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2023-10-26 11:28:04

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 12

LICZBA OBECNYCH 13 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 2 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 1

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan za

2 Iwona Czyż za

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek wstrzymał się

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak nieobecny

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski nieobecny

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



71. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Uchwała w sprawie wyboru metod ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz stawek tych opłat.

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2023-10-26 11:37:04

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 12

LICZBA OBECNYCH 13 GŁOSY PRZECIW 1

LICZBA NIEOBECNYCH 2 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan za

2 Iwona Czyż za

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek przeciw

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak nieobecny

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski nieobecny

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



71. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Uchwała w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w przypadku
nieruchomości, na której znajduje się domek letniskowy, lub innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-

wypoczynkowe.

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2023-10-26 11:41:48

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 12

LICZBA OBECNYCH 13 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 2 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 1

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan za

2 Iwona Czyż za

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek wstrzymał się

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak nieobecny

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski nieobecny

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



71. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 5 października 2023 roku na Burmistrza MiG Sobótka.

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2023-10-26 11:46:27

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 11

LICZBA OBECNYCH 13 GŁOSY PRZECIW 2

LICZBA NIEOBECNYCH 2 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan przeciw

2 Iwona Czyż za

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek przeciw

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak nieobecny

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski nieobecny

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za
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